
【開錠サービスについての注意事項/Notes on unlocking/解锁时的注意事项/잠금 해제 시 주의사항】

1.  当社が提供する鍵開けサービスは、ダイヤル錠のみのロック開錠となり、ピッキング技術を要する手荷物に

     関しては、お受け出来ない場合がございます。

    The unlocking service provided by our company is only unlocked with a dial lock, and it can be used for baggage

 　requiring picking technology. In some cases, it may not be accepted.

　 我们提供的开锁服务仅能解锁密码锁，我们可能无法处理需要开锁技能的行李。

　 당사가 제공하는 오픈 서비스는 다이얼 락만의 락 오픈이 되어,

　 피킹 기술이 필요한 수하물에에 관해서는 접수할 수 없는 경우가 있습니다.

2.  鍵の種類により、開錠にお時間がかかる場合がございますので、ご了承ください。

     Please note that unlocking may take some time depending on the type of key.

　 根据钥匙的类型，解锁可能需要一些时间。

　 열쇠의 종류에 따라 잠금 해제에 시간이 걸릴 수 있습니다.

3.  当社がサービスを提供する前に生じたお鞄の損害や、当社の管理できない理由により生じたお鞄の損害に

     対しては免責とさせていただきます。

     また、破壊による開錠につきましては、お鞄の形状や鍵部分が変形・破損する可能性が高く、開錠後のお鞄の

     状態（破損、変形、使用不可）については、当社は免責となりますのでご了承ください。

　 “YOUR WRAP” is exempt from responsibility for any damage caused before service provision, as well as

     damage caused in circumstances beyond our control.



　 As for unlocking due to destruction, there is a high possibility that the shape of the bag and a part of the key 

 　will be deformed or damaged.

　 Please note that we are not responsible for the condition (damaged, deformed, unusable).

 　“YOUR WRAP” 不对服务提供之前发生的任何损害或“因我们无法控制的情况造成的损害”负责。

　  如果锁因损坏而打开，则包的形状或钥匙的一部分很有可能变形或损坏。

  　请注意，我们不对产品的状况（损坏、变形、无法使用）负责。

　 “YOUR WRAP”은 서비스 제공 전에 발생한 손해 또는 “당사의 관리외 사정으로 인한 손해”에 대해서는 책임을 지지 않습니다.

 　 파손으로 키가 열리면 가방 모양이나 키의 일부가 변형되거나 파손될 가능성이 높습니다.

 　 상품의 상태(파손, 변형, 사용 불가)에 대해서는 책임을 지지 않으므로 미리 양해 바랍니다.


